
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

 

Protokół nr 6 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 21 listopada 2024 r. 
 

Obrady rozpoczęto 21 listopada 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:51 tego samego 

dnia.  

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń w Urzędzie Miejskim w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5 (sala 

nr 5). 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Radny Krzysztof Lenartowicz - Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji i poprosił uczestników 

posiedzenia o wpisanie się na listę obecności. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Radni Rady Miejskiej Dębna, Burmistrz Dębna Pan Wojciech Czepułkowski, Zastępca Burmistrza 

Pani Beata Biaduń-Broda, Sekretarz Gminy Pani Anna Witek, Skarbnik Gminy Pani Iwona Pludra, 

Kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego oraz mieszkańcy gminy. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków, co pozwalało na procedowanie posiedzenia. 

Obecni: 

1. Marcin Krzysiak 

2. Tomasz Kulbicki 

3. Krzysztof Lenartowicz 

4. Łukasz Lewandowski 

5. Jacek Mazurowski 

6. Agata Mikołajczak 

7. Mirosław Napieracz 

8. Mateusz Obielak 

9. Tomasz Pluciński 

10. Małgorzata Wachowiak 

11. Leszek Włodkowski-Moszej 

Radny Tomasz Kulbicki spóźnił się 8 minut (uspr.). 

Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrza 

Dębna z dnia 21 listopada br. o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Miejskiej Dębna 

zaplanowanej na dzień 26 listopada br. dodatkowego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp.  

z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno. W związku powyższym projekt uchwały powinien 
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zostać zaopiniowany przez Komisje – proponuję wprowadzenie projektu uchwały jako punkt 9 

(ostatni punkt wyrażenia opinii do projektów uchwał), nastąpi przesunięcie numeracji pozostałych 

punktów. 

Zapytał, czy są pytania? – nie było. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Sprawy regulaminowe - wprowadzenie do porządku posiedzenia komisji projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. 

Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno – jako punkt 9 (nastąpi 

przesunięcie numeracji pozostałych punktów) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata 

Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Pluciński 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kulbicki 

Radny Tomasz Pluciński był nieobecny na sali w trakcie głosowania. 

 

Wniosek uzyskał akceptację komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz przedstawił porządek posiedzenia komisji po 

zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Informacja dotycząca zadań inwestycyjnych zakładanych na 2025 rok. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2024-2032. 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy 

Dębno dla Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Dębno na prace konserwatorskie, restauratorskie 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu audytu 

krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego. 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Nizinnej-Juranda, miasta Dębno. 

8. Opinia do projektu uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach 

Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie. 

Punkt wprowadzony do porządku posiedzenia. 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów 

przez Gminę Dębno. 
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10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

Uwag, wniosków nie było. 

Porządek został przyjęty.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Informacja dotycząca zadań inwestycyjnych zakładanych na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja jest umieszczona 

w systemie eSesja.  

 

Pytań, uwag nie było.  

Informacja dotycząca zadań inwestycyjnych zakładanych na 2025 rok została przyjęta przez 

komisję, stanowi załącznik nr 5 do protokoły.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Panią Skarbnik, jest w materiałach na eSesji. Poprosił p. Skarbnik  

o omówienie projektu uchwały.  

Skarbnik Gminy Iwona Pludra omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2024 oraz przedstawiła dodatkowy wniosek p. Burmistrza. 

Wniosek stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Radny Łukasz Lewandowski odniósł się do projektu uchwały wraz z dodatkowym wnioskiem 

dot. szpitala i zapytał, ile udziałów będziemy teraz przyjmować.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała, że nadal będziemy przyjmować jeden udział, to 

jest tryb agio. Wartość udziału to 100 zł. Przekazujemy 250.000 zł; 249.900 zł trafia do rezerwy  

i szpital dysponuje tymi pieniędzmi dowolnie, a nasz udział wzrasta o jeden. Tak samo postąpił 

powiat. Sesję mieli 19 listopada i uchwała została przyjęta.  

 

Więcej pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Dodatkowy wniosek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024:  

1) Na wniosek Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o., pozytywnie 

zaopiniowany przez Burmistrza Dębna, zwiększa się plan wydatków na objęcie udziałów w spółce 

o kwotę /+/250.000,00 zł (851.85111.6010). Jako źródło finansowania wskazuje się zmniejszenie 

planu wydatków na realizację zadania RI/02.27/i Budowa skateparku w Dębnie o kwotę /-

/250.000,00 (926.92601.6050). Na realizacje tego zadania w planie pozostanie kwota 65.000,00 zł 

zabezpieczająca zapłatę za zleconą dokumentację projektową. Natomiast realizacji inwestycji jest 

przewidywana na rok 2026 z dofinansowaniem ze środków Unii Europejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Wniosek uzyskał akceptację.  

  

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2024-2032. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Panią Skarbnik, jest w materiałach na eSesji. Poprosił p. Skarbnik  

o przedstawienie projektu uchwały.  

Skarbnik Gminy Iwona Pludra omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2024-2032. 

 

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2024-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu 

Gminy Dębno dla Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Dębno na prace konserwatorskie, 

restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Panią Skarbnik, jest w materiałach na eSesji. Poprosił p. Skarbnik  

o omówienie projektu uchwały.  
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Skarbnik Gminy Iwona Pludra omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy Dębno dla Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Dębno na 

prace konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy 

Dębno dla Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Dębno na prace konserwatorskie, restauratorskie 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu audytu 

krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział GPiK, jest w materiałach na eSesji. Projekt uchwały został 

przygotowany w związku z przedłożeniem do zaopiniowania przez Zarząd Województwa 

Zachodniopomorskiego pismem z dnia 28.10.2024 r. projektu Audytu krajobrazowego 

województwa zachodniopomorskiego  

Opiniuje się pozytywnie projekt Audytu krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego. 
 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu audytu 

krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego (opinia pozytywna) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 
 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Nizinnej-Juranda, miasta Dębno. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział GPiK, jest w materiałach na eSesji. Został również przedłożony  

w dniu 14 listopada br. Raport Burmistrza Dębna podsumowujący przebieg konsultacji 
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społecznych projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie 

ulicy Nizinnej - Juranda, miasta Dębno. 

Raport Burmistrza Dębna stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Nizinnej-Juranda, miasta Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. 
Przerwa (godz. 13.34 -13.45) 

Przewodniczący wznowił posiedzenie po przerwie.  

 

8. Opinia do projektu uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach 

Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały jest  

w materiałach na eSesji. W projekcie uchwały nie wskazano dodatkowego przedstawiciela do 

reprezentowania gminy Dębno w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin CZG-12  

w Długoszynie. Poprosił Pana Burmistrza o zabranie głosu w tej kwestii.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski zaproponował dodatkowego przedstawiciela do 

reprezentowania gminy Dębno w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin CZG-12  

w Długoszynie w osobie Zastępcy Burmistrza Pani Beaty Biaduń-Broda. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek p. Burmistrza - uzupełnia się § 1. projektu uchwały w sprawie reprezentowania gminy 

Dębno w zgromadzeniach Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie - "Wyznacza się 

dodatkowego przedstawiciela do reprezentowania gminy Dębno w Zgromadzeniu Związku 

Celowego Gmin CZG-12 w Długoszynie w osobie Zastępcy Burmistrza Pani Beaty Biaduń-

Broda." 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek p. Burmistrza. 

  

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach 

Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie z uzupełnieniem (w osobie Zastępcy 

Burmistrza Pani Beaty Biaduń-Broda). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

Punkt wprowadzony do dzisiejszego porządku posiedzenia.  

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów 

przez Gminę Dębno. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Panią Skarbnik, jest w materiałach na eSesji. Został przedstawiony przy 

omawianiu projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

10. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał, czy są sprawy różne; czy ktoś chciałby 

zabrać głos. 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał o budowę boiska ze sztuczną nawierzchnią. Czy gmina 

posiada jakieś inne grunty, czy ewentualnie myśli o innej lokalizacji.   
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jeżeli mielibyśmy znaleźć 

dodatkowy grunt, to byłby przy Intermarche. Na spotkaniu z Zarządem MKSu dyskutowaliśmy na 

ten temat, co byłoby z szatniami, z sanitariatami. Bardziej wszyscy skłoniliśmy się w kierunku 

tego, żeby jednak zostało to przy ul. Gorzowskiej, bo wtedy nie trzeba zabezpieczać dodatkowo 

pieniędzy na dodatkową infrastrukturę. Stoję na stanowisku, że wolałbym zostać przy tej 

lokalizacji.     

Radny Łukasz Lewandowski zapytał o teren w kierunku, jak się jedzie na Dargomyśl, po lewej 

stronie.  

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że dokumentacja pozostaje ta sama. 

Jeżeli jesteśmy gotowi na to, żeby dodatkowo jeszcze ciągnąć sieć, robić sanitariaty i szatnie – to 

wiadomo, że będzie większa kwota. Ostatnia kwota pokazała nam, że może będziemy w stanie 

zmieścić się w kwocie 3.000.000 zł. Najważniejszy aspekt, który jest dla mnie argumentem „za”, 

to jest nadzór. Jeżeli jest osoba, która to nadzoruje – otworzy, zamknie, posprząta, to mamy 

gwarancję, że to będzie funkcjonowało. Wychodząc na zewnątrz, to trzeba myśleć o dodatkowych 

siłach i środkach, które by pilnowały tego.   

Mieszkaniec Dębna p. Roman poinformował, że reprezentuje wyborców. Chciałbym się 

podzielić uwagami i opinią mieszkańców, waszych wyborców. Wy jako Radni nowej kadencji 

praktycznie od razu weszliście w buty starej Rady i praktycznie niemal dokładnie robicie to co oni. 

A w obietnicach, które przedstawialiście wyborcom, było całkiem coś innego. Dużo rzeczy było 

innych, które miały być realizowane, a nie są. Na co czekacie? Pierwsza sprawa dotyczy posiedzeń 

komisji, na których mieszkaniec może zabrać głos, bo na sesji mieszkaniec nie może zabrać głosu. 

Ogłoszenie o tym, że odbędzie się dzisiejsza komisja ukazuje się na stronie Dębna dopiero 19 

listopada, a Komisji OiSP cztery dni przed. Zapytał – czy mieszkańcy Dębna, są w stanie tak 

zorganizować czas, żeby zjawić się na komisji? Dlaczego nie ma tutaj ludzi? Warto wziąć pod 

rozwagę, aby przynajmniej co jakiś czas np. raz na pół roku organizować komisję czy sesję w dzień 

wolny od pracy np. w sobotę.  

Kolejna sprawa dot. boiska w lesie przy ul. Gorzowskiej. Odniósł się do złego stanu boiska przy 

ul. Gorzowskiej oraz do dobrej infrastruktury sportowej (kompleksu boisk) w gminach ościennych 

np. w Myśliborzu. Zapytał – czy teren przy ul. Gorzowskiej jest własnością gminy?  

Poruszał temat budownictwa mieszkaniowego w Dębnie – braku nowych mieszkań.   

Odniósł się do obietnic wyborczych Burmistrza i Radnych.  

Poruszył kwestię złej kondycji dzieci i młodzieży w Gminie Dębno i braku dobrej infrastruktury 

sportowej. Zaproponował zorganizowanie debaty na temat sportu, stanu obiektów sportowych  

w Dębnie.  
 

Mieszkaniec Dębna p. Sławomir odniósł się do poruszonego przez niego na ostatniej komisji 

tematu dot. patologii w podatkach lokalnych poruszonego w maju 2023 roku i zapytał, czy przez 

miesiąc p. Burmistrz coś w tej kwestii zrobił.   

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi mieszkańca p. Sławomira 

w kwestii podatków – poruszając tą kwestię na komisjach w 2023 roku, to otrzymywał Pan 

odpowiedzi i nawet otrzymując odpowiedzi ustne, to potraktowane były jako odpowiedź, którą Pan 

otrzymał.  

Dyskusja p. Burmistrza z mieszkańcem p. Sławomirem w temacie podatku od nieruchomości. 

Mieszkaniec poinformował, że złoży pismo w tej sprawie.  
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Radny Tomasz Kulbicki zwrócił się do p. Burmistrza z zapytaniem – jakie kryteria nim 

kierowały, gdy zgłaszał 11 wniosków do KPO? 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała, że kryteria zostały określone jasno 

w regulaminie tych pożyczek. Tak naprawdę nie mieliśmy za dużego wyboru. Nie są zgłoszone 

całe zadania. Staramy się odzyskanie tych części, które służyły ochronie środowiska. Jest to bardzo 

wąska pożyczka. Żeby ostatecznie uzyskać prawie 6 milionów zwrotu musieliśmy znaleźć aż 11 

inwestycji wykonanych od 2021 roku w ramach budżetu gminy i z nich wydzielić te części, które 

spełniały kryteria określone w regulaminie konkursu, czyli służyły ochronie środowiska. Kryteria 

są bardzo ostre.  

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że są mocne obostrzenia.  

Mieszkaniec Dębna p. Roman zapytał o plany wolnych terenów ul. Salezjańskiej.  

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi mieszkańca p. Romana – 

co do informacji o komisji Rady, to się poprawimy i informacje będą spływać szybciej, żeby 

mieszkańcy na komisji mogli się pojawić i zabrać głos.  

Odnośnie terenu przy ul. Salezjańskiej, targowiska – na jednej z komisji został przedstawiony 

projekt, został wygenerowany w poprzedniej kadencji. Zakończyła się już analiza odnośnie 

dzisiejszego targowiska. W następnym roku chcemy już rozpocząć ten proces. 

Odniósł się do tematu budowy budynku mieszkalnego - w budżecie są wykazane wyłącznie nasze 

wydatki 2.000.000 zł, to nasz wkład własny do BGK i dostaniemy 8.000.000, jeżeli uda nam się 

całą procedurę przeprowadzić i będzie razem 10.000.000 zł. 

Burmistrz poruszył kwestię Komisji Statutowej i pracy nad statutem oraz kwestię kondycji dzieci 

i młodzieży.  

Poinformował, że sugestie mieszańca zostały przyjęte.  

 

Mieszkaniec Dębna p. Roman odniósł się do tematu kondycji dzieci i pracy nauczycieli z dziećmi 

w tej kwestii – należy przeznaczyć więcej środków finansowych na ten cel. Należy zmotywować 

dzieci do większej aktywności fizycznej.  

 

Więcej spraw różnych nie było.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

11. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz - w związku z wyczerpaniem się porządku 

posiedzenia zamykam posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej 

Dębna i dziękuję za udział. 

 

           Przewodniczący Komisji  

 Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna 

 

  Krzysztof Lenartowicz  

 

 

 

Przygotowała: Monika Gubała 

Posiedzenie komisji było rejestrowane za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk (dyktafon).  
 


